
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Prameny 

konaného dne 11. 3. 2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Zahájení zasedání zastupitelstva bylo v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích (obecní zřízení), v platném znění zahájeno v 15:30 hodin starostkou obce Michalou 

Málkovou (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti Obecního úřadu, Prameny 32, 

Prameny. 

Přítomní zastupitelé: Michala Málková, Josef Pagáč, Petr Dolanský, Ladislav Poslušný, Anna 

Fábiková, Lenka Šatrová, Martin Pavel, Vanda Rosenbergová. (Petr Dolanský dorazil 

v průběhu zasedání)  

Na Zasedání zastupitelstva bez omluvy nedostavil Ing. Göran Wohlrab.  

Zasedání se zúčastnili asi čtyři občané. 

Předsedající na úvod konstatovala, že zasedání Zastupitelstva obce Prameny bylo v souladu 

s ustanovením zákona o obcích řádně svoláno starostkou obce. Informace o svolání 

zasedání zastupitelstva s navrženým programem byla vyvěšena v souladu s § 93 odst. 1 

zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu a na elektronické úřední desce 

zveřejněna od 3. 3 2023 

 

Na základě prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva předsedající dále konstatovala, 

že je přítomno 7 členů zastupitelstva a zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích). Petr Dolanský se dostavil v průběhu zasedání.  

 

Před samotným jednáním žádala předsedající od přítomných zástupců Prameny šťastné a 

veselé informace ohledně situace, kdy jejich leader hnutí pan Marek Čeček podal večer před 

samotným zasedáním rezignaci na post zastupitele a jeho náhradník pan Wohlrab se na 

zasedání nedostavil bez omluvy. Zástupci opozice Pavel a Fábiková uvedli, že nic 

vysvětlovat nebudou, ať se obrátíme na pana Wohlraba. Paní Fábiková během toho co 

předsedající vysvětlovala, že občané i voliči mají právo vědět co se v obci děje a že 

s nástupem nového člena zastupitelstva jsou spojeny i určité povinnosti, neustále 

předsedající skákala do řeči, porušovala jednací řád, jelikož se nepřihlásila do diskuze.  

Na otázku předsedající s kým může věc řešit, kdo je nový leader hnutí bylo paní Fábikovou 

odpovězeno, že nikdo že může komunikovat s každým prostřednictvím datových schránek.  

Zastupitel Pavel narušoval jednání, když se nepřihlásil do diskuze, čímž několikrát porušil 

jednací řád obce. Poté se přihlásil do diskuze a vznesl jeho domněnku, že by se předsedající 

měla vyjadřovat k tomu k čemu má mandát a že je na osobní odpovědnosti zda se zastupitel 

dostaví na zasedání. Poté vyzval předsedající, ať se také hlásí do debaty. Bylo mu 

vysvětleno, že předsedající řídí zasedání a hlásit se nemusí. Zastupitelka Fábiková opět aniž 

by dostala slovo, narušovala zasedání zastupitelstva.  

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající oznámila, že podle zákona o obcích se ze zasedání zastupitelstva pořizuje 

zápis, který podepisují starosta, popř. místostarosta a určení ověřovatelé. Předsedající 

navrhla za ověřovatele členy zastupitelstva Josefa Pagáče a Lenku Šatrovou. Jako 

zapisovatelku navrhla zastupitele opozičního Martina Pavla.  Ten uvedl, že to v životě 

nedělal a neví co má dělat. Předsedající mu doporučila, ať se inspiruje zápisy z minulých 

zasedání nebo ať mu poradí zastupitelka Fábiková, která jednou zápis vypracovala.  Paní 



Fábiková se vyjadřovala, aniž by byla tázána, nepřihlásila se a narušila jednání.  Pan Pavel 

uvedl, že to nechce dělat.  Předsedající ho upozornila, že jako zastupitel by měl zápis 

vypracovat, když ho k tomu zastupitelstvo pověří. Paní Fábiková se opět vyjadřovala, aniž by 

se přihlásila do diskuze. Poté pokračovala krátká neřízená diskuze. Předsedající požádala 

kvůli neschopnosti zastupitelky Fábikové a zastupitele Pavla o vypracování zápisu paní 

Rosenbergovou, která funkci zapisovatelky přijala.  

 

Poté dala předsedající hlasovat o následujícím usnesení:  

 

 

Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo určuje ověřovateli zápisu pana Josefa Pagáče a Lenku Šatrovou 

zapisovatelkou paní Vandu Rosenbergovou. 

 

Veřejné hlasování – zvednutím ruky: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Ověření zápisu ze zasedání konaného 17. 12. 2022 

 

Předsedající uvedla, že nepřítomný Petr Dolanský zápis podepsal taktéž Lenka Šatrová. 

Uvedla, že zápis, který obdrželi od pana Čečka, byl pro potřeby úřadu nepoužitelný. Nebylo 

správně zapsané ani jedno usnesení, byl chybně zapsán počet přítomných zastupitelů, zápis 

neodpovídal průběhu zasedání. Po dohodě byl zápis změněn, aby mohla být plněna 

usnesení.  Předsedající dále informovala přítomné, že zápis je k dispozici v úředních 

hodinách v kanceláři obecního úřadu a bude zveřejněn na webu obce. Další námitky nebyly 

vzneseny.  

 

 

3. Schválení programu 

 

Předsedající přečetla program zasedání a informovala, že byl spolu s informací o konání 

zasedání vyvěšen na úřední desce i elektronické desce obecního úřadu od 3.3.2023 S 

pozvánkou jej obdrželi i všichni zastupitelé. Následně se tázala přítomných zastupitelů, zda 

mají nějaký návrh na doplnění programu.  

 

Následně dala předsedající hlasovat o programu zasedání v tomto znění:  

 
Usnesení č.2 

Zastupitelstvo obce schvaluje následující program dnešního zasedání: 
 
1. Smlouva – odvoz komunálního odpadu - Marius Pedersen a.s. 
2. Obecně závazná vyhláška obce Prameny č. 1/2023, o místním  
      poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 
3. Informace starostky obce 
 
 

Veřejné hlasování – zvednutím ruky: PRO: 7  PROTI:0 ZDRŽELI SE:0 

Usnesení bylo přijato. 

 

1. Smlouva – odvoz komunálního odpadu - Marius Pedersen a.s. 



 

Předsedající uvedla důvody změny svozové firmy. Kdy nově by odvoz komunálního odpadu 

měla provádět firma Marius Pedersen. Hlavní důvod je, že svozová firma je levnější než ta 

dosavadní. Uvedla, příklad kolik by občané mohli ušetřit. V průběhu jednání se dostavil 

místostarosta obce Petr Dolanský. Předsedající dále vysvětlila, že díky uzavření nové 

smlouvy, bude změna OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu. Kdy 

místo 1 Kč za litr odpadu bude poplatek 0,60 Kč za 1 litr odpadu. Předsedající podala další 

informace týkající se svozu, které jsou uvedeny ve smlouvě. Informovala, že poplatníci 

budou muset obci předložit formulář. Pan Bartůněk uvedl, že při příkladu předsedající 

obrátila svozové firmy. Předsedající uvedla na pravou míru. Paní Fábiková se přihlásila do 

diskuze při projednávání smlouvy a uvedla, že na návrhu vyhlášky je uvedeno datum z roku 

2022.  

Následně dala předsedající hlasovat o návrhu usnesení v tomto znění.  

 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo obce Prameny souhlasí s uzavřením SMLOUVY O POSKYTOVÁNÍ 

SLUŽEB na akci: „Svoz odpadu pro obec Prameny“ se společností Marius Pedersen 

a.s. Sídlo: Průběžná 1940/3, Nový Hradec Králové, 500 09 Hradec Králové Kontaktní 

místo: Chebská 737/25, 353 01 Mariánské Lázně. Zastupitelstvo pověřuje starostku 

obce k uzavření a podpisu smlouvy 

Veřejné hlasování – zvednutím ruky: PRO: 8 PROTI:0 ZDRŽELI SE:0 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Obecně závazná vyhláška obce Prameny č. 1/2023, o místním  

poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 

 

Předsedající uvedla, čím se nová vyhláška liší od té původní a dala hlasovat o navrženém 

usnesení. Před tím, dala možnost občanům a zastupitelům se vyjádřit nebyla vznesena 

námitky ani připomínka.  

 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo obce Prameny vydává OZV č. 1/2023 o místním poplatku za odkládání 

odpadu z nemovité věc 

Veřejné hlasování – zvednutím ruky: PRO: 8 PROTI:0 ZDRŽELI SE:0 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Informace starostky obce  
 
Předsedající podala tyto informace.  
 
Informovala o skončení mandátu pana Čečka a novám zastupiteli.  
Informovala, že další zasedání se bude konat nejspíše v květnu.  
Informovala, že obec opět požádala o dotaci na pracovníky z Úřadu práce. Nástup 
1.4.2023.  
Informovala, že obec nechala dát poptávkové řízení na opravu střechy na dílny a 
uvedla, že s výsledky poptávkového řízení bude informovat na zasedání 
zastupitelstva. Paní Fábiková vznesla dotaz, že by chtěli být také seznámeni 



s projektem na dílny. Předsedající uvedla, že až bude projekt, tak ho předloží. Dále 
paní Fábiková bez přihlášení do diskuze porušovala jednací řád. Po krátké neřízené 
diskuzi předsedající zasedání ukončila.   
 
Zasedání bylo ukončeno v cca 16:05 hodin. 
 
 
Seznam příloh: 

1. Prezenční listina, důvodové zprávy včetně příloh 

 

Zapisovatelka: Vanda Rosenbergová  

 

Ověřovatelé: 

 

 Josef Pagáč  

                                                                        …………………………dne…...……… 

 

Lenka Šatrová 

                                                                       …………………………dne…...……… 

 

 

 

Starostka:  

Michala Málková    

                                                            …………………………dne….…..…… 

 

 

Místostarosta:  

Petr Dolanský                                       …………………………dne..…………. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 12. 3. 2023 

Razítko obce: 


